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Heidenborg från finansroteln (utom § 10), Sverre Dahlstedt, bitr. 

kanslichef från Miljöpartiets kansli (utom § 10) och Lina Hultman, 

borgarrådssekreterare från personal- och äldreroteln. 

 

 

 

§ 1   Genomgång av närvaro 

 

Ordförande Torun Boucher (V) öppnar sammanträdet och 

informerar om att i samband med valresultatet och 

kommunfullmäktiges beslut den 15 oktober 2018 om maktskiftet 

kommer nästa nämndsammanträden den 13 november och den 11 

december ledas av Michaela Hollis (KD). 

 

Noteras närvarande ledamöter och ersättare.  

 

 

 

§ 2   Val av justerare 

 

Vice ordförande Michaela Hollis (KD) utses att tillsammans med 

ordföranden Torun Boucher (V) justera dagens protokoll.  

 

 

 

§ 3   Anmälan om protokollsjustering 

 

Anmäls att äldrenämndens protokoll från sammanträde  

den 18 september 2018 har med godkännande justerats  

den 19 september 2018. 

 

 

Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan med godkännande till 

handlingarna. 

 

 

§ 4    Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

 

Inga övriga frågor anmäls.  

Dagordningen godkänns med den ändringen att det 

sekretessbelagda ärendet § 10 ”Upphandlings-dokument för central 
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entreprenadupphandling av vård- och omsorgsboenden 2019” tas 

upp efter pkt 16 ”Övriga frågor”.  

 

 

 

§ 5    Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

 

Inga skrivelser från nämndens politiker har inkommit. 

 

 

 

§ 6   Förvaltningschefens information 

 

Avdelningschefen Lisbeth Hagman presenterar stadens arbete med 

frågor rörande välfärdsteknik i stadens omsorg 2018 i samband med 

ärendet § 9 och besvarar nämndens frågor.   

 

Förvaltningschefen Ann-Christine Hansson informerar om att 

rekrytering av ny nämndsekreterare är igång.  

 

Ordföranden Torun Boucher (V) tackar för informationerna. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


